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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mennyiért, és hogyan dolgoznak?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani a Honvédelmi Miniszterhez . Válaszát írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

2007. októberében nagy port kavart a médiában, hogy Ön, mint honvédelmi miniszte r
szocialista pártembereket nevezett ki két nyereséges állami cég élére . A HM EI Zrt .
igazgatósági elnöke Nagy Imre, a KISZ utolsó vezetője lett. A HM Arzenál Elektromechanika
Zrt. élére Dóra Ottó, a Nógrád Megyei Közgyű lés volt MSZP-s elnöke került . Utóbbi jelenleg
is aktív pártpolitikus, hiszen Salgótarján Megyei Jogú Város önkormányzati testületébe n
vezeti az MSZP frakcióját .

Annak idején a honvédelmi tárca állítása szerint Nagy Imre és Dóra Ottó sem politikai, se m
üzleti kapcsolatainak nincs köze kinevezésükhöz, és azt várják a két új igazgatósági elnökt ől ,
hogy még nyereségesebbé tegyék a cégeket . Mint közölték, Dóra Ottó elnökké választásának
oka "iparszervezésben - ezen belül a gépiparban - szerzett széles kör ű tapasztalatai, kiterjedt
kapcsolatrendszere, amelyek el őreláthatóan hozzájárulnak majd a cég még nyereségesebbé ,
még eredményesebbé tételéhez" . Nagy Imre közgazdász széles körű üzleti tapasztalatokkal és
üzleti kapcsolatokkal rendelkezik, amely ismeretek nagymértékben segíthetik a HM EI Zrt .
munkáját, amely az elkövetkezendő években fontos feladatot vállal a civil szférának
nyújtandó szolgáltatások értékesítésében" – közölte a HM sajtóosztálya .

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérem, számoljon be a két vezető szakmai munkájáról :

• Dóra Ottó iparszervezésben - ezen belül a gépiparban - szerzett széles kör ű
tapasztalatai, kiterjedt kapcsolatrendszere mennyire segítette eddig a céget? A
szocialista politikus szakmai kvalitásai hogyan járultak hozzá a HM Arzenál
Elektromechanika Zrt . még nyereségesebbé, még eredményesebbé tételéhez? Adjon
részletes tájékoztatás eddigi szakmai munkájáról !

• A széles körű üzleti tapasztalatokkal és üzleti kapcsolatokkal rendelkez ő Nagy Imre
közgazdász ismeretei milyen mértékben segítették a HM EI Zrt . munkáját?
Kinevezése óta széles körű tapasztalatait hogyan kamatoztatta a civil szférának



nyújtandó szolgáltatások értékesítésében? Adjon részletes tájékoztatás eddigi szakmai
munkájáról !

Kérem, mind a két cég esetében adjon tájékoztatást arról, hogy az elmúlt évben hogya n
alakultak a bevételek, a kiadások, tehát hogyan gazdálkodnak a cégek a 2007 . évi
eredményekhez viszonyítva!

Kérem, számoljon be arról, hogy milyen mértékű anyagi juttatásban részesül havonta Nag y
Imre a HM El Zrt . igazgatósági elnökeként! Kérem, hogy válaszában minden juttatásár a
térjen ki (gondolok itt gépjárműhasználatra, útiköltség-térítésre, más vezetői juttatásokra) !

Kérem, számoljon be arról, hogy milyen mértékű anyagi juttatásban részesül havonta Dóra
Ottó a HM Arzenál Elektromechanika Zrt. igazgatósági elnökeként? Kérem, hogy válaszában
minden juttatására térjen ki (gondolok itt gépjárműhasználatra, útiköltség-térítésre, más
vezető i juttatásokra) !

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2009 . május 7 .

Csampa Zsolt
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